

Résolu: D'autoriser le paiement d'une somme de \$850 audit M. Todd.

7.—Sur recommandations de l'Ingénieur en Chef, il est Résolu: D'autoriser la pose des services d'eau suivants:
Rue Lucie, 300 pieds de tuyaux de 8" au coût de \$600.
32ème Avenue, 400 pieds de tuyaux de 8" au coût de \$825.

J. Bourret (6ème Ave) N. D. de Grâce, 150 pieds de tuyaux de 8" au coût de \$350.

Rue Chambly, 250 pieds de tuyaux au coût de \$750.
Rue de Vaudreuil, 250 pieds de tuyaux de 8" au coût de \$625.

Rue Grand Boulevard, 150 pieds de tuyaux de 8" au coût de \$350.

8.—Soumis un rapport du Surintendant de l'Eclairage recommandant que certains changements soient faits dans le quartier Longue-Pointe, aux endroits mentionnés dans ledit rapport.

Résolu: D'autoriser lesdits changements.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 16 juillet 1912, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, MM. Dupuis, Lachapelle et Godfrey.

1.—L'Ingénieur en Chef, M. Janin, demande, sur l'avis de ses médecins, la permission de s'absenter.

Résolu: D'accorder ladite permission.

Il est

2.—Résolu: Que la résolution en date du 9 juillet dernier nommant M. S. D. Vallières comme arbitre de la Cité dans l'expropriation de la rue Dumont, soit rescindée et annulée à toute fins que de droit, ledit M. Vallières ne pouvant agir comme tel.

Il est

3.—Résolu: De donner instructions à l'Agent des Achats et des Ventes de publier les annonces pour les soumissions pour la construction du système frigorifique du Marché Bonsecours. (2ème avis).

4.—Sur recommandation du Surintendant des Edifices Municipaux, il est

Résolu: Que M. Jos. Larocque qui avait été nommé, à l'essai, contremaître de l'Hôtel de Ville, soit définitivement nommé à cette position.

5.—Soumis un rapport du Département en Loi sur la procédure à suivre dans l'expropriation de la rue Everetta.

Résolu: Que M. Aristide Robert soit prié de faire rapport sur l'évaluation de la propriété à être expropriée, et ce, en vue de faire une offre.

6.—Soumis un rapport du Trésorier de la Cité sur la demande de B. A. Webster pour qu'un intérêt soit payé sur le montant de son dépôt en rapport avec le contrat pour la fourniture de charbon et déclarant que ceci est contraire à la coutume suivie.

Résolu: En conséquence.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 17 juillet 1912, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, MM. Dupuis, Lachapelle et Godfrey.

1.—Soumis un rapport du Surintendant des Parcs sur une demande de M. J. T. Ewart pour lui permettre l'usage du chemin tracé à travers le parc du quartier St. Gabriel, prétendant avoir un droit de passage.

Résolu: De référer au département en Loi pour savoir quels sont les titres et les droits au chemin indiqué au plan ci-annexé.

Resolved: To authorize the payment of a sum of \$850 to the said Mr. Todd.

7.—On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the laying of the following water services:

Lucie street, 300 feet of 8" pipe at a cost of \$600.

32nd avenue, 400 feet of 8" pipe at a cost of \$825.

J. Bourret (6th Avenue.) N. D. de Grâce, 150 feet of 8" pipe at a cost of \$350.

Chambly street, 250 feet of pipe at a cost of \$750.

DeVaudreuil St., 250 feet of 8" pipe at a cost of \$625.

Grand Boulevard St., 150 feet of 8" pipe at a cost of \$350.

8.—Submitted a report from the Superintendent of the Light department recommending that certain changes be made in Longue-Pointe ward, at the places mentioned in said report.

Resolved: To authorize said changes.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 16th July 1912, p.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée and Messrs Dupuis, Lachapelle and Godfrey.

1.—The Chief Engineer, Mr. Janin, asked for leave of absence, on the advice of his physician.

Resolved: To grant said request.

2.—Resolved: That the resolution dated the 9th July last, appointing Mr. S. D. Vallières, as arbitrator for the City re expropriation of Duquette street, be repealed and annulled to all intents and purposes, the said Mr. Vallières being unable to act as such.

3.—Resolved: That the Purchasing and Sales Agent be instructed to call for tenders for the construction of a refrigerating plant in Bonsecours Market. (2nd notice).

4.—On the recommendation of the Superintendent of Municipal Buildings, it was

Resolved: That Mr. Jos. Larocque who had been appointed, on trial, foreman of the City-Hall, be finally appointed to said position.

5.—Submitted a report from the Law Department on the procedure to be followed re expropriation of Everetta street.

Resolved: That Mr. Aristide Robert be requested to report on the value of the property to be expropriated, with a view of making an offer.

6.—Submitted a report from the City Treasurer on a letter of Mr. R. A. Webster, asking that he be paid interest on the amount of his deposit in connection with the contract for the supply of coal and stating that this would be contrary to the custom established.

Resolved: Accordingly.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 17th July 1912, a.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée and Messrs Dupuis, Lachapelle and Godfrey.

1.—Submitted a report from the Superintendent of Parks on an application from Mr. J. T. Ewart for permission to use the road laid out across the Park in St. Gabriel ward, contending that he has a right of way.

Resolved: To refer the matter to the Law Department in order to ascertain what are the titles and rights as to the road shown on the annexed plan.